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واکنش ها به ناکامی النصر برابر پرسپولیس در نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا

مهار ستاره های ویتوریا با دوندگی ایرانی ها

گزارش »فرهیختگان« از مفاد جلسه هیات مدیره استقلال؛ شیخ و میلیچ فرصت دادند

ینه نیست عضو هیات مدیره: رحمتی در تخیلات مان هم نبود، تقوی گز
نام جباری و سهراب هم مطرح شد، جو علیه مجیدی نیست

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

فرهیختـگان شـب گذشـته و در پایـان بیسـت وچهارمین دوره 

رقابت هـای دوومیدانـی قهرمانـی بانـوان باشـگاه های کشـور 

در ورزشـگاه آفتـاب انقـاب تهـران، تیم هـای فـولاد مبارکـه 

سـپاهان اصفهان، دانشـگاه آزاد اسـامی و پلیمر خلیج فارس 

خرم آبـاد بـه ترتیـب حائـز رتبه هـای اول تا سـوم شـدند. مهدی 

علی نـژاد معـاون وزیـر ورزش، مهیـن فرهـادی زاده معـاون وزیر 

ورزش و جوانـان، امیرعبـاس لشـگری رئیـس مرکـز ورزش و 

تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسامی، مبینی سرپرست فدراسیون 

دوومیدانـی کشـور و شـماری از مسـئولان وزارت ورزش در ایـن 

مراسـم حضـور داشـتند. در پایـان ایـن رقابت ها، پریسـا عرب از 

تیم دوومیدانی دانشـگاه آزاد اسـامی عاوه بر رکوردشکنی در 

مـواد ۵ و 10 هزارمتـر پرامتیازترین ورزشـکار بیسـت وچهارمین 

دوره رقابت های دوومیدانی قهرمانی بانوان باشگاه های کشور 

در سـال ۹۹ شـد. سـپیده توکلی، چهره نام آشنای دوومیدانی 

کشـور، سرمربی-ورزشـکار تیـم بانـوان دانشـگاه آزاد اسـامی 

اسـت کـه در پایـان این مسـابقات خداحافظی خـود را از عرصه 

رقابت هـا اعـام کـرد تـا از این پس به عنـوان مربی فعالیت کند.

 لشگری: تاکید ما حمایت از ورزش بانوان است

امیرعباس لشـگری، رئیس مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشـگاه 

آزاد اسامی درخصوص این مسابقات به »فرهیختگان« گفت: 

»دانشـگاه آزاد در حـوزه ورزش و تربیت بدنـی بـا سیاسـت های 

کانـی کـه در امـر ورزش دارد بـه این نتیجه رسـید که در بخش 

بانـوان سـرمایه گذاری کامـل صورت بگیـرد و از تیم های بانوان 

در رشـته های مختلـف بهره منـد شـویم. اکثریـت دانشـجویان 

دانشـگاه آزاد از بانـوان هسـتند و بـه همیـن دلیل نـگاه ویژه ای 

در ایـن بخـش چـه در بحـث حرفـه ای و چـه در بحـث همگانـی 

داریـم و بـا نظراتـی که دکتر طهرانچی در بحث بانوان دارند این 

سیاسـت ها را دنبال می کنیم تا بتوانیم بیشـترین مشـارکت را 

در بخش بانوان داشـته باشـیم. در همین راسـتا ما از 1۹ رشـته 

تیمـی و انفـرادی کـه در بخـش حرفـه ای داریم 8 تیـم به بانوان 

اختصـاص دارد و یکـی از تیم هـا نیـز همیـن تیـم دوومیدانـی 

اسـت که با اسـتفاده از مربی جوان و تیمی متشـکل از جوانان 

و قهرمانـان ایـن رشـته در مسـابقات حاضـر شـدیم و توانسـتیم 

جایگاه دومی را کسـب کنیم. این نشـان از لیاقت و توانمندی 

بانـوان ارزشـمند دانشـگاه آزاد دارد کـه بـا یـک همیـت ایـن 

مقـام خـوب را کسـب کردنـد. به عنـوان یـک مرکـز دانشـگاهی 

نیـاز داریـم بـه ورزش بانـوان اهمیـت ویـژه ای دهیـم چراکـه 

می توانیـم پیشـگام و یـک الگو برای مراکز ورزش باشـیم. حتی 

در چـارت سـازمانی خـود هـم بحـث امـور بانـوان را به صـورت 

کاما تخصصی دیدیم و درحال احیای این بخش هسـتیم که 

برنامه ریزی کانی در این حوزه داشته باشیم تا در دانشجویان 

نیـز ایجـاد انگیـزه شـود که بیشـتر بـه ورزش روی بیاورند.«

وی افزود: »نخبگان ورزشـی به صورت کادرفنی یا ورزشـکار در 

دانشـگاه حضـور دارنـد و نمونـه بـارز حضـور خانم زهـرا نعمتی 

است که یکی از ورزشکاران شایسته و بین المللی ایران هستند 

کـه در المپیـک و پارالمپیـک با حجاب اسـامی درخشـیده و از 

ایشـان هـم دعـوت کردیـم کـه افتخار دهنـد در تیـم تیراندازی 

باکمـان ما حاضر شـوند.«

لشـگری تاکیـد کـرد: »دانشـگاه آزاد امکانـات بسـیار خوبی در 

بحـث ورزش دارد و مـا بنـا داریم از ارگان های خارج از دانشـگاه 

هـم اسـتفاده کنیـم و اسـتفاده از ایـن امکانـات فقـط محـدود 

بـه دانشـگاه نشـود و ورزشـکاران ملـی بتواننـد اسـتفاده کنند. 

اگـر یـک ملی پـوش در اماکـن ورزشـی دانشـگاه حاضر شـده و 

منجـر بـه قهرمانـی و بـالا بـردن پرچم ایران شـود ایـن افتخار به 

دانشگاه آزاد هم برخواهد گشت و با این نگاه شروع به فعالیت 

و همـکاری بـا فدراسـیون ها و کمیتـه ملـی المپیـک کردیـم. 

همچنیـن قصـد داریـم دوره هـای آموزشـی را با همکاری سـایر 

ارگان ها مثل فدراسـیون پزشـکی ورزشـی برگزار کنیم که منجر 

بـه صـدور گواهـی خواهـد شـد و جـزء رسـالت های مـا به عنوان 

یـک مرکـز علمـی اسـت کـه سـطح علمـی دسـت اندرکاران 

رشـته های مختلـف وزشـی را ارتقـا دهیم.«

 مبینی: دانشگاه آزاد

رقابت نزدیکی برای قهرمانی داشت

سرپرسـت فدراسـیون دوومیدانـی نیـز در حاشـیه مراسـم 

اختتامیـه بـه »فرهیختـگان« گفـت: »سـه مرحله لیگ داشـتیم 

کـه مرحله به مرحلـه رکوردهـا بهتـر شـد و بـه رکوردشـکن ها 

نیـز پـاداش اختصـاص دادیـم. بـه مربیـان نیز حقـوق پرداخت 

کردیـم و نشـان دادیـم اگـر انگیـزه در هـر رشـته ای ایجاد شـود 

کارهای بزرگی انجام خواهد شـد. تیم دانشـگاه آزاد هم در این 

مسـابقات به خوبـی ظاهـر شـد و خانـم عـرب هم رکوردشـکنی 

کـرد کـه نشـان می دهـد ایـن تیـم ورزشـکاران خوبـی جـذب 

کـرده و سـعی کـرد در کـورس قهرمانـی باشـد و رقابـت نزدیکی 

بـا تیـم اول داشـت.«

فرهیختـگان جلسـه نهایـی 10 تـن از اعضـای بـدوی و 

تجدیدنظـر کمیتـه صـدور مجـوز حرفـه ای باشـگاه ها در 

فدراسـیون فوتبال درخصوص پرونده های دو تیم اسـتقال 

و پرسـپولیس امـروز بـه میزبانـی فدراسـیون و بـا حضـور 

اینترنتـی مسـئولان کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا و مدیـران 

ارشـد دو باشـگاه سـرخابی بـه همـراه مسـئولان حقوقـی و 

مالـی آنهـا درحالـی برگـزار خواهـد شـد کـه وضعیـت هر دو 

باشـگاه خطرنـاک گـزارش شـده و ایـن احتمـال وجـود دارد 

کـه بـر سـر آسـیایی شـدن ایـن دو تیـم بـرای فصـل آینـده 

مشـکاتی ایجـاد شـود. 

نکتـه قابـل توجـه اینکـه کنفدراسـیون فوتبال آسـیا تا پنجم 

مهرمـاه بـه باشـگاه های ایرانـی فرصـت داده بـود تـا رونـد 

تسویه حسـاب یـا مصالحـه بـا طلبـکاران داخلـی و خارجـی 

خود را در قالب فایل های کامپیوتری در صفحات مخصوص 

بـه خـود کـه در پایـگاه درنظـر گرفتـه شـده به همیـن منظور 

بارگـذاری کننـد و حـالا امـروز در جلسـه رسـیدگی به همین 

منظـور، مدیـران دو باشـگاه از مسـتندات خـود دفـاع کـرده 

و در ایـن جلسـه اعضـای کمیته هـای بـدوی و تجدیدنظـر 

صـدور مجـوز حرفـه ای باشـگاه ها بـر رونـد جلسـه و دفاع دو 

باشـگاه نظـارت می کننـد تا درنهایـت کنفدراسـیون فوتبال 

آسـیا در ایـن زمینـه بـه تصمیم گیری بپـردازد. 

در ایـن خصـوص شـنیده می شـود بعد از جلسـه، مسـئولان 

ذی ربـط در  AFC تـا اواخـر مـاه جـاری تمامـی کمبودهـا و 

نواقـص باشـگاه ها را بـه کمیته هـای مربوطه مجـوز حرفه ای 

ارجـاع می دهنـد تـا بعـد از بررسـی نهایـی و ارسـال گـزارش 

از سـوی کنفدراسـیون  پایانـی  ایـران تصمیم گیـری  از 

فوتبـال آسـیا انجـام و بـه فدراسـیون کشـورمان اعام شـود. 

ایـن درحالـی اسـت کـه سـال گذشـته بـه خاطـر برخـی 

پرونده سـازی های صـورت گرفتـه از سـوی کمیتـه صـدور 

مجـوز حرفـه ای فدراسـیون فوتبـال بـرای چنـد باشـگاه، از 

طـرف کنفدراسـیون آسـیا ایـن امـر بـا ایراداتـی مواجـه شـد 

کـه درنهایـت جریمه 1۲0 هزار دلاری فدراسـیون ایران را در 

پی داشـت و همین موضوع کار را حسـاس و سرنوشت سـاز 

کرده اسـت. 

درحـال حاضـر بزرگ تریـن مشـکل دو باشـگاه بـا برانکـو و 

وینفرد شـفر سـرمربیان خارجی اسـبق آنهاسـت و با توجه به 

ایـن موضـوع کـه هنـوز حکمـی از سـوی فیفا بـرای مربیانی 

ماننـد اسـتراماچونی و کالـدرون نیامـده ایـن اتفـاق یعنـی 

احـکام آینـده در صـدور مجـوز فعلـی تاثیر گـذار نخواهـد 

بـود و درنهایـت اینکـه ایـن مجـوز در دو سـطح بین المللـی و 

ملـی صـادر شـده و در صورتـی کـه نمایندگان ایران در آسـیا 

نتواننـد مجـوز بین المللی حرفه ای را دریافت کنند از حضور 

در فصـل آینـده لیـگ قهرمانـان آسـیا محـروم خواهند شـد. 

درنهایـت اینکـه بـه جـز مسـائل مالـی و تسویه حسـاب بـا 

طلبکاران و مسائل مالیاتی، باشگاه ها باید ایرادات حقوقی 

مانند مالکیت مشـترک یا مواردی از این حیث را نیز برطرف 

کننـد کـه طبق شـنیده ها این موضوع از نگاه کنفدراسـیون 

فوتبـال آسـیا نسـبت بـه مسـائل مالـی حسـاس تر بـوده 

و شـاید ایـرادات حقوقـی نیـز بعـدا بـرای ایـن دو آشـکار و 

دردسرسـاز شود. 
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احمد مددی پنجشنبه گذشته و بعد از برکناری احمد سعادتمند 

به عنوان سرپرســـت باشگاه اســـتقال انتخاب شد و فورا کار 

خود را در این باشـــگاه آغاز کرد. طبق برنامه ریزی قبلی جلسه 

فوق العاده هیات مدیره باشگاه که قرار بود هفته گذشته برگزار 

شود و دوبار به تعویق افتاد، شنبه پیش یعنی 1۲ شهریورماه با 

حضور تمامی اعضا به همراه سرپرست جدید باشگاه برگزار شد. 

تکمیل فرآیند صدور مجوز حرفه ای باشگاه که استقالی ها تا 

پنجم مهرماه فرصت داشـــتند تا در این زمینه اقدامات نهایی 

را انجام دهند به عنوان نخســـتین بحث در جلسه هیات مدیره 

مورد بررسی اعضا قرار گرفت و درنهایت مشخص شد حدود 8 

میلیارد تومان در همین ارتباط صرف تسویه حساب با طلبکاران 

داخلی استقال در این چندوقت اخیر شده و موضوع تسویه 

یـــا مصالحه با طلبکاران خارجی از جمله باشـــگاه پاختاکور و 

نفراتی مانند جباروف یا وینفرد شـــفر در دستور کار قرار گرفت 

و باید منتظر ماند تا درنهایت سرنوشـــت صدور مجوز حرفه ای 

باشـــگاه اســـتقال برای حضور این باشگاه در لیگ قهرمانان 

فصل آینده مشخص شود.

 

 پنجره ها باز می شوند

در ادامه اعضا درخصوص برنامه ریزی ها درباره پرداخت بدهی های 

باشـــگاه به طلبکاران داخلی و خارجی و در ادامه پیگیری ویژه 

درجهت باز شدن پنجره نقل وانتقالات باشگاه استقال به صحبت 

و تصمیم گیری پرداختند که در این ارتباط نخستین موضوع بحث 

مطالبات شفر مورد بررسی اعضا قرار گرفت. این درحالی است که 

به نظر می رسد در این خصوص تامین اعتبار لازم صورت گرفته و 

فقط بحث هماهنگی برای پرداخت و انتقال این پول به سرمربی 

آلمانی باقی مانده که درصورت تحقق این امر پنجره های استقال 

برای ثبت قرارداد نفرات جدید به زودی باز خواهد شد.

 

 شیخ و میلیچ فرصت دادند

در ادامه جلســـه نیز درخصوص روند باشگاه استقال در فصل 

نقل وانتقالات صحبت هـــای لازم به میان آمده و مددی در این 

خصوص گزارشـــی را ارائه کرد و درنهایت مقرر شد تا اقدام لازم 

برای تامین منابع مالی و پرداختی مطالبات دو بازیکن خارجی 

باشـــگاه استقال یعنی شـــیخ دیاباته و میلیچ به سرعت انجام 

شـــود که در همین راستا قرار شـــد بعد از توافق با وکا و مدیر 

برنامه هـــای آنها و گرفتن رضایـــت این دو بازیکن این پرداختی 

در چند مرحله به میلیچ و دیاباته انجام شـــود. نکته قابل توجه 

اینکه به محض برکناری ســـعادتمند بافاصله  برخی رسانه ها از 

درخواست فســـخ قرارداد یک طرفه این دو بازیکن خارجی خبر 

دادند که بعدا مشخص شد این درخواست فورا ارائه نشده و آنها 

چند روز دیگر را برای پرداخت مطالبات خود به مســـئولان وقت 

باشگاه استقال فرصت داده اند. 

درنهایت تعیین سرمربی  و کادرفنی در اسرع وقت و با هماهنگی 

هیات مدیره باشگاه و اقدام لازم در راستای تکمیل فرآیند جذب 

بازیکنان در پست های مورد نیاز تیم در دستور کار هیات مدیره 

قرار گرفت و در نخستین اقدام در این مبحث مقرر شد تا مذاکرات 

با مدیر برنامه های الکس نوری از سرگرفته شود تا طی یکی، دو 

روز آینده نوری برای حضور در استقال پاسخ نهایی را اعام کند 

و درصورتی که جواب این ســـرمربی دورگه منفی باشد بافاصله 

مذاکره با سایر گزینه های داخلی آغاز شود. 

نکته قابل توجه اینکه با درخواســـت یکـــی از اعضای قدیمی 

هیات مدیره از ســـایر اعضا مقرر شد اســـامی تمام گزینه های 

سرمربیگری در استقال به روی کاغذ آورده شود و جالب اینکه 

در این بین به جز گزینه های مطرحی مانند قلعه نویی، نکونام، 

فکری، نامجومطلق و مجیدی نام گزینه هایی مانند پاشازاده، 

بختیاری زاده و حتی مجتبی جباری مطرح شد. 

 نه رحمتی، نه تقوی

حمیداوی، مالک باشگاه شهرخودرو در نشست خبری روز گذشته 

خود اعام کرد استقالی ها برای سرمربیگری سیدمهدی رحمتی 

به وی پیشنهاد داده اند اما در بین گزینه های روی کاغذ به هیچ 

عنوان نام رحمتی قرار نداشت و نکته دیگر اینکه با توجه به مطرح 

شدن نام محمد تقوی به عنوان گزینه جدی سرمربیگری استقال 

نیز در این زمینه در جلسه شنبه شب هیچ صحبتی به میان نیامده 

و این چهره خارج نشین نیز در بین گزینه ها قرار نداشته است. 

در همین زمینه یکی از اعضای هیات مدیره باشـــگاه استقال 

به »فرهیختگان« گفت: »بـــا توجه به اتفاقات اخیر درخصوص 

تقوی ما هم می دانیم ممانعت هایی برای بازگشـــت او به ایران 

مطرح می شـــود و به همین دلیل اصا نام وی را مطرح نکردیم 

ضمن اینکه حتی در مخیات ما نیز نام سیدمهدی رحمتی قرار 

نداشت و من نمی دانم حمیداوی روی چه حسابی این صحبت ها 

را مطرح کرده است!«

 جو علیه مجیدی نیست

چندی پیش نوشـــتیم که بعد از برکناری سعادتمند شاید از بالا 

اجازه ندهند مجیدی به نیمکت اســـتقال برگردد، چون وقتی 

مجیدی این اســـتنباط را داشته باشد که مدیرعامل به خاطر او 

برکنار شـــده، فردا روزی متوقع می شود که وزیر ورزش یا سایر 

افراد و مسئولان ورزشی کشور نیز به خاطر وی برکنار شوند. 

با این حال صحبت های »فرهیختگان« با یکی از بازیکنان استقال 

این نتیجه را به همراه داشت که برخاف برخی اخبار حاشیه ای 

فصل قبل که عمده آبی پوشـــان با مجیدی مشـــکل داشـــته و 

نمی خواهند با او کار کنند اما جو تا این حد هم سنگین نبوده و 

با برطرف شدن برخی سوءتفاهم ها و مشکات جانبی درمجموع 

و بین بازیکنان مشکلی برای بازگشت فرهاد وجود ندارد. 

حسینی: می دانستیم قرار است در دوحه چه بلایی سرمان بیاورند

شادی مردم  به هزار جام می ارزد


